



TOIT-SCOPE

#53

La ruelle est le prolongement de la toiture, espaces latents des organes mécaniques du bâtiment. Et si le toit était le sol ? Un périscope monstrueux déguisé en conduit CVC amène le toit vers la rue, renversant le plan du sol.

L'image miroir révèle le paysage inaccessible, créant une illusion d'entrée. Une sculpture, une lentille, un écran, une scène - à travers la dissonance de la dislocation, le TOIT-SCOPE expose l'inconnu de l'ordinaire.

The alleyway is the extension of the roof, latent spaces of the mechanical organs of the building. What if the roof was the ground? A monstrous periscope disguised as an HVAC duct brings the roof to the street, subverting the ground plane.

The mirror image reveals the inaccessible landscape, creating an illusion of entrance. A sculpture, a lens, a screen, a stage - through the dissonance of dislocation, the TOIT-SCOPE exposes the unfamiliarity of the ordinary.

